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De ledenvergadering “nieuwe stijl” van 1 maart 
j.l. in hotel Oostergoo te Grou was succesvol. In 
tegenstelling tot de voorgaande ledenvergaderingen 
was er sprake van een hoge opkomst. Dik veertig 
personen waren aanwezig en zij hebben naast 
het onderdeel “vergaderen” ook nog eens drie 
enthousiaste verhalen van medeleden kunnen 
aanhoren. Het betrof een gepassioneerd verhaal van 
Peter de Boer over het boek Libellen in Friesland, Jaap 
Lautenbach met een korte uiteenzetting over zijn 
werk voor de Gierzwaluwen en Mark Hilboezen over 
de op te richten werkgroep “Groene glazenmaker”. 
Heren, nogmaals dank hiervoor, en bij dezen doe 
ik wederom een oproep aan de leden om bij de 
ledenvergadering van 2014 ook een kort veldmoment 
van het komende seizoen toe te lichten. 

Olga Stoker nam op deze avond afscheid als 
bestuurslid. Na een behoorlijke periode als 
secretaris, en dit tijdelijk ook nog in combinatie met 
het penningmeesterschap, vond Olga het tijd worden 
om haar energie aan andere zaken te besteden. Ook 
al waren wij van mening dat we haar niet konden 
missen, met gezinsuitbreiding in huize Stoker 
op komst is ze daar vast nog meer nodig. Olga, 
nogmaals namens de FFF bedankt. De oproep van 
het bestuur voor nieuwe bestuursleden is positief 
opgepakt door meerdere personen. Aan het bestuur 
zijn met instemming van de vergadering als nieuwe 
leden toegevoegd:

• Foppe Hoff - secretaris
• Jaap Feddema - Ledenadministratie en contact-

persoon vogels
• Mark Hilboezen – contactpersoon oare bisten
• Meino Zondervan – contactpersoon Twirre en 

website

Dit is een behoorlijke aanvulling en versterking van 
het bestuur en de overige bestuursleden zijn hier ook 
uitermate content mee. 

In de vorige Twirre heb ik aangegeven dat de 
FFF/wadvogelwerkgroep tweemaal overleg 
heeft gehad met It Fryske Gea over de concept 
verkwelderingsplannen. Inmiddels (25 april) is er 
ook een deskundigenbijeenkomst door It Fryske Gea 

belegd in verband met de uit te voeren natuurtoets 
voor de inmiddels aangepaste verkwelderingsplannen. 
De meest vogelrijke delen van de zomerpolders van 
het Noarderleech (o.a. de Bokkenpolder) komen 
echter in deze plannen nog steeds in aanmerking 
voor verkweldering. Tijdens dit overleg zijn er drie 
presentaties gehouden:
• Peter Esselink over de resultaten van de proef-

verkweldering
• Daan Bos over de ganzenproblematiek
• Meinte Engelmoer over de broedvogels

Tijdens dit overleg is duidelijk geworden dat de FFF/
wadvogelwerkgroep niet alleen staat in haar zorg 
m.b.t. de risico’s van het huidige verkwelderingsplan 
voor de weidevogel/kweldervogelrijke delen van het 
Noarderleech. De inmiddels bekende resultaten van 
de proefverkweldering versterken onze zorg wat de 
broedvogels betreft. De FFF/wadvogelwerkgroep 
blijft in overleg met It Fryske Gea en we hebben 
ook duidelijk aangegeven dat we liever gezamenlijk 
“strijden“ tegen niet meer actuele en geloofwaardige 
regelgeving van de EU, dan dat we in het belang van 
de huidige natuurwaarden ons moeten verzetten 
tegen de plannen van It Fryske Gea. Sterker nog, 
we denken en bouwen liever mee aan plannen die 
de natuur van Noord-Friesland buitendijks kunnen 
versterken.

De ledenexcursie van de FFF gaat dit voorjaar op 15 
juni naar de Rottige Meenthe. Aanleiding is min of 
meer ook de discussie die momenteel in Friesland 
gevoerd wordt over de veenweidevisie. Los van 
deze problematiek is hier uiteraard veel te zien en 
te ervaren met betrekking tot nieuwe natuur en hoe 
dit zich verhoudt met verdroging en inklink. Meer 
nieuws hierover volgt op de website.

Tenslotte wederom een verzoek aan de leden om 
hun e-mailadres door te geven aan het secretariaat 
infobiology@fjildbiology.nl. Wij versturen met alle 
liefde een brief of uitnodiging per post, maar onnodig 
verzonden post is momenteel financieel en qua tijd 
niet meer verantwoord.

Nico Minnema, voorzitter FFF
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